



Flange joint breaker

The Simson flange joint breaker is a tool for separating flange joints, especially for the offshore and chemical industry, but also for all types of high-pressure pipe lines. The tool is really time-saving and of considerable value when exchanging gaskets and valves in heavier flange joints.

- The tool is connected to Simson 150 kN yoke with an internal thread M70x3 for fitting the Simson jack model 1575 or 1575B.
- Four different wedges with opening 2, 10, 18 and 25 mm are matched to the various gap sizes between the flanges. Twelve different exchangeable pairs of pulling bolts with diameters 16–50 mm are matched to various sizes of flange bolt-hole diameters.
- Weight incl. jack 32.0 kg.

Flanschspreizer

Der Simson-Flanschspreizer ist ein Werkzeug zum Trennen von Rohrverbänden mit festen Flanschen, speziell für die Offshore- und Chemische Industrie konzipiert, aber auch für alle anderen Arten von Hochdruck-Rohrleitungen einsetzbar.

Dieses Werkzeug ist eine unschätzbare und zeitsparende Hilfe beim Dichtungswechsel, oder zum Einsatz von Verschlusscheiben.

- Das Werkzeug wird an eine 150 kN Traverse angeschlossen und als Kraftquelle dient ein Simson Heber 1575 oder 1575B.
- Der Werkzeugsatz enthält 4 Keile (2, 10, 18 und 25 mm) für verschiedene Flanschspalte und 12 einschraubbare Bolzenpaare (16–50 mm) für unterschiedliche Flanschbohrungen.
- Gewicht mit Heber 32,0 kg.

Flänsöppnare

Simson flänsöppnare är ett verktyg för delning av flänsförband, speciellt för off-shore och kemisk industri, men även för andra typer av högttrycksrörflänsar.

Verktyget är synnerligen tidsbesparande och av speciellt värde vid packningsbyten i flänsar och ventiler.

- Verktyget består av Simson dragok, 15 ton med anslutningsgänga M70x3 för Simson domkraft 1575 eller 1575B.
- Fyra olika storlekar av kilar medföljer, 2, 10, 18 resp 25 mm beroende på spaltöppning. Tolv olika par utbytbara dragbultar i storlekar 16–50 mm diameter ingår och är avsedda för olika storlekar av bulthål i flänsarna. Dragbultarna gängas fast i dragarmarna.
- Vikt 32,0 kg inkl domkraft.